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„Vinohrady jsou perlou 
krásné Prahy. Mají zajímavou 

a osobitou atmosféru, 
je důležité se zastavit 

a nechat ji na sebe působit.“

Herecký pár EVA HRUŠKOVÁ a JAN PŘEUČIL 
už několik desetiletí bydlí v Mánesově ulici. 

Do otevřených oken k nim doléhá zvuk 
hlášení z nedalekého hlavního nádraží, 

což považují za hezký zážitek, a mezi jejich 
oblíbené vinohradské dominanty patří 

Český rozhlas. 

Vy jste takoví vinohradští patrioti, bydlíte v Mánesově ulici už velmi 
dlouho. Máte na Vinohradech nějakou další oblíbenou ulici, kde 
by se vám líbilo bydlet?
Eva Hrušková: Mně se strašně líbí Londýnská ulice. Je mladší než 
Mánesova, domy jsou v ní novější a je hodně botanická. Nacházejí 
se v ní nádherné stromy, je to takové arboretum. V dolní části Mánesovy 
ulice stromy bohužel velice chybějí, je tam jenom holá silnice a chodníky. 
Ale zase se mi líbí, že je nedaleko od nás nádraží, to my máme rádi.

Neruší vás nádražní hluk? Přece jen se k vám do Mánesovy ulice 
určitě nese.
Eva Hrušková: Ten hluk se nese zdaleka a je takový milý. Když máme 
otevřená okna, tak je slyšet třeba jen nádražní rozhlas, ale z takové dálky, 
že je to spíše příjemné. A protože my vlaky i nádraží máme vážně rádi, tak 
je to pro nás hezký zážitek.


